



Village de Senneville  
Province de Québec

#### AVIS PUBLIC D'ADOPTION

**AVIS PUBLIC** est par les présentes donné que les règlements ci-après ont été adoptés à la séance ordinaire du Conseil Municipal tenue le 14 décembre 2020:

- [Le règlement numéro 485](#) relatif à la mise en place d'un programme d'aide financière pour le remplacement d'un arbre;
- [Le règlement numéro 424-1](#) modifiant le règlement numéro 424 concernant la création d'un fonds de roulement.

Ces règlements sont disponibles sur le site Internet de la municipalité au [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca) et entreront en vigueur selon la Loi.

**DONNÉ à Senneville**, ce 16 décembre 2020.

#### PUBLIC NOTICE OF ADOPTION

**PUBLIC NOTICE** is hereby given that the following by-laws were adopted at the regular sitting of the Municipal Council held on December 14, 2020:

- [By-law number 485](#) relating to the establishment of a financial assistance program for the replacement of a tree;
- [By-law number 424-1](#) modifying by-law number 424 concerning the creation of a working fund.

These by-laws are available on the municipal web site at: [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca) and will come into force according to the Law.

**GIVEN** in Senneville, on December 16, 2020.

*(Original signé / signed)*

---

Francine Crête  
Greffière / Town Clerk